
PROTOKÓŁ NR 24/2012 
z posiedzenia Komisji ds. Rodziny Rady Miasta 

z dnia 6 czerwca 2012 r.  
 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji – mgr St. Sulik. 
 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 11.00. 
 

Obecni: zgodnie z załączoną listą obecności. 
 

Członkowie Komisji ds. Rodziny nie zgłosili uwag i jednogłośnie przyjęli 
zaproponowany porządek obrad: 
 
1. Pismo Pani ………………… w sprawie umieszczenia na liście osób 

oczekujących na mieszkanie socjalne oraz przydziału mieszkania wraz  
z opinią Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w powyższej sprawie. 

2. Pismo Zakładu Usług Miejskich w Ostrowcu Świętokrzyskim w sprawie 
przydziału lokalu socjalnego dla Pani ……………………… . 

3. Sprawy różne. 
 

Do punktu 1: 
 

Członkowie Komisji rozpatrzyli pismo Pani …………………… w sprawie 
umieszczenia na liście osób oczekujących na mieszkanie socjalne oraz 
przydziału mieszkania wraz z opinią Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  
w powyższej sprawie (dokumenty w załączeniu). 
Przewodniczący Komisji – St. Sulik zaproponował umieszczenie Pani 
…………… na liście osób oczekujących na mieszkanie jednocześnie 
stwierdzając, że jeśli chodzi o przydział mieszkania, to na razie nie wchodzi on 
w grę. 
Propozycji tej sprzeciwił się radny Z. Moskalewicz stwierdzając, że jego 
zdaniem nie można tego zrobić. Radny poinformował, że osobiście posiada listę 
osób potrzebujących mieszkania, które do niego się zgłosiły i stwierdził, że 
chciałby poznać powody dla ewentualnego umieszczenia Pani ……………….. 
na liście osób oczekujących. 
Z-ca Dyrektora Zakładu Usług Miejskich – D. Staruch poinformował radnych, 
że Pani ……………….. złożyła wniosek w 2011 r., spełnia kryteria co do 
przydziału mieszkania, ale nie złożyła odwołania od wykazu osób oczekujących 
na mieszkanie w 2012 r.  
Pracownik ZUM – J. Traczyńska wyjaśniła, że zgodnie z uchwałą Rady Miasta 
nie ma możliwość dopisania osoby do listy oczekujących na mieszkanie. 
Wobec powyższego wyjaśnienia Przewodniczący Komisji – St. Sulik wycofał 
swoją propozycję. 



 
Członkowie Komisji jednogłośnie opowiedzieli się za udzieleniem odpowiedzi 
Pani ………………., że nie ma możliwości prawnych wpisania jej na listę osób 
oczekujących na mieszkania socjalne. 
 

Do punktu 2: 
 

Członkowie Komisji rozpatrzyli pismo Zakładu Usług Miejskich w Ostrowcu 
Świętokrzyskim w sprawie przydziału lokalu socjalnego dla Pani ………… .  
Wyjaśnień w powyższej sprawie udzielił Wiceprezydent Miasta - P. Górniak 
informując, że jest to normalna rodzina, dzieci są pod opieką matki, uczęszczają 
do szkoły. Zdaniem wiceprezydenta warto pomóc tej rodzinie. 
 
Członkowie Komisji ds. Rodziny jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali 
wniosek Zakładu Usług Miejskich w Ostrowcu Świętokrzyskim w sprawie 
przydziału lokalu socjalnego dla Pani …………………… . 
 

Do punktu 3: 
 

Nie zgłoszono żadnych spraw różnych. 
 
 
Protokołowała:             Przewodniczył: 
        Przewodniczący Komisji 
M. Kamińska        mgr Stanisław Sulik 
 


